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Joakim Rødven

Fra: ohsundal <ohsundal@tussa.com>
Sendt: onsdag 8. mai 2019 23:00
Til: Joakim Rødven
Kopi: Sonja Håvik
Emne: Fråsegn i sak PS 27/19

 
Hei 
 
I samband med at sak 27/19, Vedtak om skulekrins i nye Volda kommune, krav om lovlegkontroll, skal handsamst i 
fellesnemda i morgon, har eg etter ei nøye eigenvurdering kome til at eg trekker meg som underskrivar på kravet 
om lovlegkontroll. 
Eg ser at det aktuelle vedetaket ein kan kreve lovlegkontroll på ligg attende til inngåelsen av intensjonsavtale. 
Den er einstemmig godkjent av Volda kommunestyre, evt krav om lovlegkontroll måtte i so fall kome innan 3 veker 
etter vedtaket då vart gjort. 
At fleirtalet av høyringsuttalane i denne aktuelle saka ikkje vart lagt vekt på er nok ikkje eit grunnlag for 
lovlegkontroll, sjølv om ein er like usamd i innstilling og vedtak. 
 
Dei andre underskrivarane har blitt gjort kjend med mi avgjerdsle via SMS. 
Eg bed om at denne eposten vert gjort kjend for leiinga i fellesnemda, og lagt ved sakspapira til møtet. 
 
 
Mvh 
Odd Harald Sundal 
Uavh. repr. 


